
 
 

 

CONSELL MUNICIPAL DE CULTURA                          ACTA Nº 15                        
ANY 2021 

 
DATA DE CELEBRACIÓ: 14 d’abril de 2021  LLOC: Reunió Telemàtica  
HORA D’INICI: 19:00 h    HORA FINAL: 20:30 h. 
 
 
MEMBRES DEL 
CONSELL 

EN REPRESENTACIÓ Assistents Absents Excusats 

Presidenta: Il·lma. 
Sra. Lídia Muñoz 
Cáceres. 

Alcaldessa de Sant 
Feliu de Llobregat 

  x 

Vicepresident: Sr. 
Manel Martínez Díaz 

Tinent d’alcalde, delegat 
de Cultura. 

x   

Laura González GM PSC-CP.   x 
Sr. Josep Maria Monés GM Sant Feliu en Comú 

Podem. 
x   

Sr. Pere Massagué GM ERC-AM.   x 
 GM Ciudadanos de 

Sant Feliu de Llobregat. 
  x 

 GM Tots Som Sant 
Feliu. 

  x 

Sr. Silvestre Gilaberte 
Herranz 

GM VxSF.   x 

Sr. Santiago Manuel 
Andrés 

Veïns per Sant Feliu i 
Balls d’Envelat 

  x 

Sra. Pilar López 
Rodríguez 

Associació Amics de les 
Roses de Sant Feliu de 
Ll. 

  x 

Sra. Maria Comellas 
Doñate 

Associació Cinebaix. x   

Sr. Joan Baeza  Agrupació Pessebrista 
de Sant Feliu de 
Llobregat. 

  x 

Sr. Toni Onieva Ateneu Santfeliuenc x   
Sr. Gemma Pahissa  Cercle de Belles Arts de 

Sant Feliu de Llobregat. 
x   

Sra. Virtudes Giraldez 
de Oses  

Associació Amics del 
carrer de Santa Creu 

  x 

Sr. Antoni Esteve 
Camps  

ACR Casino 
Santfeliuenc. 

x   

Sr. Joan Lorenzo Associació per la 
Promoció de 
l’Espectacle Infantil i 
Juvenil - Xarxa Sant 
Feliu de Llobregat 

x   



 
 

 

Sra. Maria Teresa 
Carcasó i Sr. Joan 
Lorenzo 

Associació Cultural 
Calaix de Sastre. 
  

x   

Sr. Josep Sanosa Valls  Associació Geganters 
de Sant Feliu. 

  x 

Sr. Moisés González 
Rodríguez  

Associació Hermandad 
Ntra. Sra. de la Salud. 

  x 

Sr. Carles Galdón 
Amigó  

Associació Cultural 
Folklòrica. 

  x 

Sr. Antoni Cobo López  Associació PCR Luis de 
Córdoba. 

  x 

Srs. Miki i Olga Castellers de Sant Feliu. x   
Sra. Mireia Amigó 
Rodrigo  

Coordinadora de Colles 
de Sant Feliu i Sant 
Feliu Viu SCCL 

  x 

Sr. Miquel Comissió de Festes del 
carrer de Joan Maragall. 

  x 

Sra. Georgina 
González Márquez  

Centro Cultural Andaluz 
Virgen del Rocío 

  x 

Sr. Bernat Casanovas Centre Parroquial   x 
Sra. Esther Tort Associació Arrels 

Locals. 
x   

Sr. Marisol Aguado Diversitat Lúdica i 
Petardons i Petardones 

x   

Sra. Esther Hachuel CECBLL   x 
Sra. Núria Diez  FETS.   x 
Srs. José Cabello Pino Centre Cultural 

Recreatiu Joan de 
Batlle. 

  x 

Sr. Jordi Gimeno AC Simfònic x   
Sr. Carlos Gambero Club Bonsai   x 
Sr. Carlos Pardo 
Vilaboa 

Els Tronats   x 

Sr. Israel Ruiz Departament de Cultura x   
Sra. Anna Royo  Departament de Cultura x   
Sr. César Lorenzo  En qualitat de Secretari x   
 
 
ORDRE DEL DIA 
1 Lectura i aprovació acta de la sessió anterior. 
2 Informació sobre les Festes de Primavera 
3 Propera programació cultural 
4 Informacions diverses 
5 Torn obert de paraules 
 
 



 
 

 

Assumptes tractats 
1 Lectura i aprovació acta de la sessió anterior. 

Es dona per aprovada l’acta sense que es presentin esmenes 
 

2 Informació sobre les Festes de Primavera 
L’Anna explica les línies mestres de la Festa, que pivoten sobre l’ENR i les 
activitats virtuals. 
 
El Manel destaca que s’ha aplicat el principi de prudència atesa la variabilitat de 
condicions sanitàries vigents a cada moment. 
 
El Joan Lorenzo afirma no conèixer les novetats presentades respecte a la 
Gimcana i anuncia que la gimcana de la rosa es farà en grups de 4 de manera 
presencial. També lamenta que no hi hagi més actes presencials. 
 
El Manel explica les restriccions vigents del Procicat: no estan permeses les fires, 
els congressos i les festes majors, tot i que estan permesos certs actes culturals. 
No estem en la mateixa situació que a la Festa de Tardor, per això la prudència a 
l’hora de programar. 
 
 

3 Propera programació cultural  
L’Isra explica els actes de la Setmana per la llengua, la Setmana de la Poesia 
(estesa a tot el juny) i la programació de juliol (5 setmanes), amb forta presència 
local,  
 
El Manel continua insistint en la situació excepcional en què ens trobem.   
 

4 Informacions diverses 
El César explica que algunes entitats no han fet servir el model proposat per a 
les subvencions de concurrència, el que els hi restarà punts al no haver inclòs 
aspectes claus a valorar. També informa que estan treballant per portar les 
peticions de subvenció al ple de maig i lamenta el retard en la tramitació. 
 
En 15 dies farem un nou CMC monogràfic sobre el Reglament per mirar de 
millorar la dinàmica de funcionament. En la mateixa línia, recalca la importància 
de respondre a l’enquesta. 
 
El Manel insisteix en les possibilitats de millora que el procés ofereix de cara a 
enfortir el treball col·laboratiu entre tots els membres. 
 
El Jordi Gimeno va enviar un mail amb les observacions que considerava 
necessàries sobre la forma de l’enquesta (No hi havia prou espai i calia donar 
nom). La vam rebre i la vam tenir en compte. 
La Gemma Pahissa manifesta que no ha rebut la convocatòria: revisarem el 
mailing. 
L’Esther demana tenir la informació de les enquestes abans del proper CMC 



 
 

 

monogràfic: s’enviarà. 
EL Joan també demana tenir el retorn de les enquestes per avançat 
 

5 Torn obert de paraules 

El Miki de Castellers explica que van demanar fer una cercavila i els han dit que 
no: poden fer-ho?  S’estudiarà com fer-ho respectant les restriccions vigents. 
 
En Jordi Gimeno: afirma que hi ha massa contaminació visual: massa cartells a 
les cartelleres i cartells fora de lloc. Proposa multar els que posin cartells fora de 
lloc autoritzat. 
El Manel explica que es netegen les cartelleres un dia per setmana. No es vol 
optar per la via sancionadora, sinó per la pedagògica. Ho traslladarem al servei 
responsable. 
Segons el Jordi Gimeno els cartells funcionen com a mitjà de difusió, però s’ha 
de fer respectar la normativa. 
 
El Joan Lorenzo es queixa que el butlletí no reflecteix les activitats culturals que 
fan les entitats de la ciutat. També informa que Calaix de Sastre està treballant 
en fer l’Aplec de la Salut el 24 de maig 
 
En Toni Onieva demana disculpes si alguna vegada l’Ateneu ha aixafat algun 
cartell i proposa fer una APP cultural de Sant Feliu. També informa que 
enguany se celebra el 140è aniversari de l’Ateneu i han demanat la Creu de 
Sant Jordi, per la qual cosa demana a totes les entitats que signin a favor. 
Enviarem informació amb mail convocatòria Consell Monogràfic. 
 

 

ACORDS 
1 No es prenen acords en relació a aquest punt. 
2 No es prenen acords en relació a aquest punt. 
3 No es prenen acords en relació a aquest punt. 
4 No es prenen acords en relació a aquest punt. 
5 No es prenen acords en relació a aquest punt. 
 

El secretari – delegat 
Sr. César Lorenzo Rubio 
[Firma01-01] 
 

 

 

Ì76a3c477-7924-4f74-8d45-bfd6aac57ecaVÎ
76a3c477-7924-4f74-8d45-bfd6aac57eca

Document electrònic verificable a http://www.santfeliu.cat/sde


		2021-04-20T15:12:00+0200
	Cesar Lorenzo Rubio -  (SIG) - 20/04/2021 15:12:00




